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Commissie  SZW  
 Aan de minister van Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid 
 
 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 25 maart 2011 
Betreft: Vragen n.a.v. rondetafelgesprek met beveiligers  
Ons kenmerk: 2011Z04936/2011D15462 
 
 
In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid van 15 maart 
jl. is besloten om naar aanleiding van het rondetafelgesprek over Beveiligers van 3 maart jl. namens de 
commissie een aantal vragen aan de regering voor te leggen. Graag ontvangt de commissie zo snel 
mogelijk schriftelijk uw antwoorden op onderstaande vragen. 
 

1. Wat is het beleid van de overheid bij de aanbesteding van beveiligingswerk? 
2. Wordt er bij aanbestedingen door overheden en overheidsinstellingen rekening gehouden met 

arbeidsomstandigheden en arbeidscontractvormen van beveiligers? In welke mate en waarom?  
3. Wat is in de beoordeling van de aanbestedingscontracten de verhouding tussen kwaliteit en prijs? 
4. Worden er bij aanbesteding eisen gesteld aan het opleidingsniveau van toekomstige beveiligers? 

Zo nee, waarom niet? 
5. Wordt er in de aanbestedingscontracten geld uitgetrokken voor scholing van beveiligers? Zo ja, 

hoeveel procent van het budget behelst dit? 
6. Wordt er vooraf nagegaan wat de gevolgen zijn van een gunning voor de omvang van de 

werkgelegenheid en de gevolgen voor arbeidsvoorwaarden en arbeidsomstandigheden? Zo ja, op 
welke wijze? 

7. Wordt bij een aanbesteding voor het beveiligingswerk een analyse gemaakt van het 
veiligheidsniveau wat het nieuwe bedrijf kan bieden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 

8. In hoeverre is de regering bereid om aan te dringen op kwaliteitsselectie in plaats van prijsselectie 
bij aanbesteding van beveiligingsopdrachten?  

9. Hoe staat de regering tegenover het opnemen van een 'sociale paragraaf'? 
10. Ziet de regering daar een rol voor de overheid weggelegd? 
11. Is het mogelijk om overheidsinstellingen te verplichten een sociale paragraaf op te nemen in 

aanbestedingen?  
12. Hoe denkt de regering over kwaliteitsvoorwaarden of een kwaliteitscode voor beveiligers? 
13. Kunnen kwaliteitsvoorwaarden ook worden afgedwongen bij buitenlandse beveiligingsfirma's? 
14. Hoe wil de regering vermijden dat zogenaamde ‘cowboys’ dominant worden op de 

beveiligingsmarkt? 
15. Is er een systeem om te beoordelen wat de veiligheidsprestaties van een beveiligingbedrijf is, 

waarmee een contract is aangegaan? Zo ja, hoe ziet dat eruit? Zo nee, waarom niet? 
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16. Melden beveiligingsbedrijven - waarmee een contract is afgesloten - alle veiligheidsincidenten aan 
de opdrachtgever? Worden daar statistieken van bijgehouden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u 
die leveren? 

 
 
 
Hoogachtend, 
                         
De griffier van de vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid, 
 
 
 
 
 
Mevr. mr.drs. H.J. Post 
 


